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ВИТЯГ 

з протоколу засідання Експертної ради роботодавців зі спеціальності «Стоматологія» 
№ 3 від 26.12.2023 р. 

 (дистанційно - https://meet.google.com/zbw-svom-zfq) 
 

 
ПРИСУТНІ: Полякова І.С. – заступник директора з медичної частини Комунального некомерційного 
підприємства СОР «Сумська обласна клінічна стоматологічна поліклініка»; Кекух В.В., приватний 
підприємець, голова ГО «Асоціація приватно-практикуючих лікарів-стоматологів м. Суми»; Боряк Н.М. – 
директор Комунального некомерційного підприємства «Стоматологічна поліклініка» Роменської міської 
ради; Цецерська Н.П. – головний лікар Комунального некомерційного підприємства «Шосткинська 
стоматологічна поліклініка» Шосткинськоі міської ради; Савченко В.В. – директор Комунального 
некомерційного підприємства СОР «Сумська обласна клінічна стоматологічна поліклініка». 
Запрошені: Лахтін Ю.В., керівник групи забезпечення спеціальності «стоматологія», гарант ОНП; 
Москаленко П.О., гарант ОПП секретар від кафедри  
 
Порядок денний: 

1. Про обговорення результатів опитування здобувачів щодо якості ОПП підготовки магістрів 
«Стоматологія», яка реалізується в ННМІ. 
 
1. СЛУХАЛИ: Полякову І.С., голова ради роботодавців спеціальності «Стоматологія» СумДУ, яка 
повідомила, що опитування здобувачів вищої освіти ННМІ проводилося в рамках реалізації 
внутрішньої системи забезпечення якості вищої освіти Центром забезпечення якості вищої освіти 
відповідно до Наказу ректора №1323-VІ вiд 22.11.2023 року. Опитування тривало з 24 листопада по 4 
грудня 2023 року. Метою опитування було вивчення оцінок здобувачами вищої освіти (освітній 
ступінь магістр) рівня якості реалізації ОПП підготовки магістрів «Стоматологія». Анкета надавалась 
через інформаційний сервіс Особистий кабінет студента, вкладка «Опитування». Чисельність 
здобувачів вищої освіти, яка приймала участь в опитуванні склала 27 респондентів, що становить 29 
% контингенту. Полякова І.С. запропонувала ознайомитися зі звітом щодо результатів опитування 
(звіт додається).  
1. ВИСТУПИЛИ:  
- Москаленко П.О.. - к. мед. н., доцент, керівник робочої проєктної групи ОПП Стоматологія,  який 
зазначив, що перева на більшість опитаних студентів в повній мірі задоволені змістовною 
складовою освітньої програми та переконані, що перелік навчальних дисциплін, який передбачений 
навчальним планом в повній мірі сприяє формуванню загальних та фахових компетентностей, тому в 
перева ній більшості готові порекомендувати зазначену ОПП. Детально звіт про результати 
опитування представлений на сайті випускової кафедри за посиланням: 
https://stomat.med.sumdu.edu.ua/opp-221-dentistry-master/. 
- Боряк Н.М., роботодавець. Запропонувала взяти до уваги в цілому вищезазначену інформацію.  
- Цецерська Н.П., роботодавець. Запропонувала НПП кафедри стоматології усунути виявлені 
недоліки під час реалізації освітньої програми та виконати надані рекомендації, які потребують 
подальшого удосконалення. 
Результати відкритого голосування: одноголосно. 

 
УХВАЛИЛИ:  
1. Взяти до уваги в цілому результати опитування здобувачів вищої освіти освітнього ступеня 
«магістр» щодо оцінювання якості реалізації освітньо-професійної програми «Стоматологія». 

Голова ЕРР  Інна ПОЛЯКОВА 

Секретар від кафедри  

 
Павло Москаленко 
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